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附件
Attach
2018上海交通大学李政道科学与艺术工作坊报名表
Registration form for SJTU-T.D. Lee Science and Art Workshop 2018
	姓名
Name
	
	性别
Sex
	

	身份证号
ID No.
	
	学校/单位
University/ Unit
	

	职业
Occupation
	
	职称
Title
	

	手机
Phone
	
	邮箱
Email
	

	申请人简介(CV履历，不超过500字)
Description of yourself(no more than 500 words)
	

	【请确认缴交资料是否完整】(please make sure the following documents are included)
□1.作品集(图片总量10张以内，jpg格式，每张图片大小1MB以内)
Images of works to be exhibited (maximum of 10image, jpg format, each image within 1mb)
□2.申请人身份证附件
Photocopy of applicant’s id



填写说明：
1：	请将作品集、身份证照片与本报名表一同打包发送至lzdkeyi@lib.sjtu.edu.cn，压缩文件命名为“2018-MM-DD-工作坊-申请人姓名”。
2：	职业：填写学生、教师、设计人员等；职称可填写教授、讲师、工程师等，若无则空缺。

Note: 
1: Please send your work file and photocopy of applicant’s id together with this registration form to lzdkeyi@lib.sjtu.edu.cn. The compressed file should be named as"2018-MM-DD-Author Name-Works Name". If your work contains multiple pictures, please add a number at the end of the file.
[bookmark: _GoBack]2: Profession: please fill in: students, teachers, designers, etc.; titles can include professors, lecturers, engineers, etc. If it is not applicable, please keep it blank.
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- Tsune Dao (T D. ) Lee LiBraRY E-Mail: TDLee Lib@ibsitu.educn
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